



INFORMATION LETTER № 1

About the opening of the contest of written works "Only 4all"
for applicants, students, graduates

To the attention of enrollees, students, graduates

ONLY4ALL

We are glad to announce a contest on writings in English for our current and former students. Share your ideas in the written form on the topic: "Future. Career. Languages" / "Career and languages of the future". Write a short web-page article for the University site under one of the following headings:

1. English for life and career opportunities
2. My experience of learning English for my future career
3. Plusses of studying a foreign language for my future career
4. About some pros of learning a foreign language for my speciality
5. My views on learning a foreign language for my speciality
6. Advantages of learning a foreign language for my speciality
7. Being conversant in Business English is an advantage
8. My views on what to do in order to gain the required language skills
9. A good command of a foreign language is a way to a successful business
10. Being proficient in a foreign language is a key to your successful career
11. Learning a foreign language for my future area of expertise
12. Fluency in English is a very marketable skill nowadays
13. Your future job and fluent or passive knowledge in English
14. Mastery of English for my future career
15. To have a good command of a foreign language is always actual
16. Knowing a foreign language is a big plus for your domain if activity
17. Learning a foreign language is on the agenda for current students
18. How useful is studying a foreign language for your future job
19. How can our linguistic abilities suit us for professional service
20. How your speciality demands language fluency
21. How can a today's student achieve fluency in a foreign language
22. How your future job requires fluency in a foreign language

23. How to enable the attainment of proficiency in a foreign language

NOTA BENE:

- a) Your writings (persuasive /explanatory essays...) must be typed in English, with your name, surname, age, occupation/class/course/graduation, contact number (viber / WhatsApp / Telegram) and the title of the essay at the top of the first page.
- b) Rules regarding formatting: normal style, Times New Roman font, font size -14 pt, spacing 1, paragraph indentation 1.25 cm, page margins - all 2 cm each. Essays must be submitted in either MS Word (DOC/DOCX) or PDF format.
- c) The finished works should be sent to the email address only4all@mail.ru marked "Only 4all" until May 20, 2021 (23: 59 local time). In the text of the letter, specify: Last name and First Name; age; occupation (student of the 12th grade of the lyceum "Svetoch" / 1st year student of SURM / theater actor, graduate of the theater Faculty of SURM); contact phone number / viber / WhatsApp / Telegram.
- d) You may submit articles not less than 200-250 words. Essays must be original and unpublished. Plagiarized entries are not welcome.
- e) The winners will be determined by on-line voting on the electronic resources of the Slavic University. All participants will receive an electronic certificate, and the winning authors will be awarded with memorable prizes.

Some tips on how to write a web article:

<https://habr.com/ru/post/451028/>

Руководство: типы эссе в английском языке и советы по их написанию

<https://www.scribbr.com/academic-essay/essay-types/>

The main types of essay

<https://www.viget.com/articles/how-to-write-a-web-article/>

Follow this simple and proven framework to organize your writing for effective delivery on the web.

<https://www.jimdo.com/blog/11-golden-rules-of-writing-website-content/>

The 11 Golden Rules of Writing Content for Your Website

<https://academicguides.waldenu.edu/writingcenter/composition>

Grammar & Composition: Overview

Consultant științific:

Plesco Alla Ivanovna, University Lecturer, Slavonic University, RM.



ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО №1

Об открытии конкурса письменных работ «Only 4all»
для абитуриентов, студентов, выпускников

Вниманию абитуриентов, студентов, выпускников

ONLY4ALL

Мы рады объявить конкурс сочинений на английском языке для наших нынешних и бывших студентов. Напишите короткую веб - статью на одну из следующих тем:

1. Английский язык для жизни и карьерных возможностей
2. Мой опыт изучения английского языка для моей будущей карьеры
3. Плюсы изучения иностранного языка для моей будущей карьеры
4. О некоторых плюсах изучения иностранного языка для моей специальности
5. Мои взгляды на изучение иностранного языка для моей специальности
6. Преимущества изучения иностранного языка для моей специальности
7. Знание делового английского языка является преимуществом
8. Мои взгляды на то, что нужно делать, чтобы получить необходимые языковые навыки
9. Хорошее владение иностранным языком - это путь к успешному бизнесу
10. Владение иностранным языком - это ключ к вашей успешной карьере
11. Изучение иностранного языка для моей будущей области знаний
12. Свободное владение английским языком в настоящее время является очень востребованным навыком
13. Ваша будущая работа и свободное или пассивное знание английского языка
14. Овладение английским языком для моей будущей карьеры
15. Хорошо владеть иностранным языком всегда актуально
16. Знание иностранного языка - это большой плюс для вашей сферы деятельности
17. Изучение иностранного языка всегда на повестке дня для современного студента
18. Насколько полезно изучение иностранного языка для вашей будущей работы
19. Как наши лингвистические способности могут подойти нам для профессиональной службы
20. Как ваша специальность требует хорошего владения иностранным языком
21. Как современный студент может достичь хорошего владения иностранным языком
22. Как ваша будущая работа требует хорошего владения иностранным языком

23. Как обеспечить возможность овладения иностранным языком для будущей карьеры

NOTA BENE:

- a) Ваши работы (убедительные /пояснительные эссе...) должны быть напечатаны на английском языке, с указанием в верхней части первой страницы вашего имени, фамилии, возраста, профессии/класса/курса/выпуска, контактным номером (viber / WhatsApp / Telegram) и названием эссе.
- b) Правила форматирования: стиль обычный, шрифт Times New Roman, размер шрифта -14 пт, интервал 1, отступ абзаца 1,25 см, поля страниц – все по 2 см. Эссе должны быть представлены в формате MS Word (DOC/DOCX) либо в PDF.
- c) Готовые работы необходимо отправить на электронную почту only4all@mail.ru с пометкой «Only 4all» до 20 мая 2021 года (23:59 по местному времени). В тексте письма указать: Фамилию и Имя; возраст; род занятий (ученик 12 класса лицея «Светоч» / студент 1 курса СУРМ / актёр театра, выпускник театрального факультета СУРМ); контактный телефон / viber / WhatsApp / Telegram.
- d) Вы можете представить статьи объемом не менее 200-250 слов. Эссе должны быть оригинальными и неопубликованными. Плагиат не принимается.
- e) Победители будут определены on-line голосованием на электронных ресурсах Славянского университета. Все участники получают электронный сертификат, а авторы-победители награждены памятным призами.

Несколько советов о том, как написать веб-статью:

<https://www.scribbr.com/academic-essay/essay-types/>

Основные виды эссе

<https://www.viget.com/articles/how-to-write-a-web-article/>

Следуйте этой простой и проверенной структуре, чтобы организовать вашу статью для веб-страницы

<https://www.jimdo.com/blog/11-golden-rules-of-writing-website-content/>

11 Золотых правил написания контента для веб-страницы сайта

<https://academicguides.waldenu.edu/writingcenter/composition>

Грамматика и композиция: Обзор

Научный консультант: *ПЛЕШКО Алла Ивановна*, университетский преподаватель, Славянский университет.